
Antwoorden op vragen DUS Weert (commissievergadering Ruimte 23 oktober 2019) ten aanzien van 

de vergunningaanvraag Grotesteeg 8a. 

Vraag 1a Kunt u uitleggen waarom de waarden in de tabellen van het raadsvoorstel en het 

advies van de GGD niet overeenkomen/identiek zijn?  

Antwoord: de tabel in het raadsvoorstel is inclusief te treffen maatregelen ( luchtwasser). Daarom 

staan in die tabel lagere waarden dan die in het rapport van de GGD. 

Antwoord 1b Welke waarde is correct? 

Antwoord: Beide zijn in principe correct. Het GGD rapport is gebaseerd op het eerste door 

initiatiefnemer ingediende rapport. Op basis van het advies van de GGD heeft initiatiefnemer een 

aangepast rapport ingediend met extra maatregelen om te voldoen aan de normen van de GGD. De 

tabel van het Raadsvoorstel is op basis van het aangepaste rapport. 

2 a. Is het correct dat de emissiewaarden van de huidige situatie betrekking hebben op het 

houden van kippen maar dat, omdat er al jaren daadwerkelijk geen pluimvee aanwezig is, er 

conform het bestemmingsplan geen kippen meer mogen worden gehouden?  

Antwoord: ja 

2b Als een afname van ammoniak- en fijnstofemissie vanuit gezondheidskundig oogpunt zo 

een gewenste ontwikkeling is, waarom maakt men dan de vergelijking met de vergunde 

situatie en niet met de actuele situatie?  

Antwoord: Er wordt juridisch gekeken naar de vergunde rechten en niet naar de feitelijke situatie. 

3a. Heeft u enig idee wanneer het uiteindelijk duidelijk zal zijn wat de risico’s voor de 

volksgezondheid zullen zijn?  

Antwoord: Er lopen 3 vervolgstudies. De verwachting is nu medio 2021. 

3b Wat gaat het college doen met de vergunningaanvraag nadat definitief bekend is wat de 

gezondheidsrisico’s zijn?  

Antwoord: Afhankelijk van de uitkomsten van de onderzoeken. Mogelijk opnieuw in behandeling 

nemen met eventueel het nemen van extra maatregelen. 

3c Wat zullen de totale kosten (proceskosten, schadeloosstelling), agv. te verwachten 

schadeclaims zijn, indien het college besluit na het bekend worden van de risico’s voor de 

volksgezondheid alsnog geen vergunning te verlenen  

Antwoord: Daar is op dit moment geen antwoord op te geven. Dat hangt sterk af van de uitkomsten 

van de onderzoeken. 

4a Is de aanname van de GGD correct en heeft de gemeente de aangeleverde milieugegevens 

daadwerkelijk op juistheid gecontroleerd?  

Antwoord: Ja. 

4b Waarom heeft men de GGD alleen de wijziging (van kippen naar geitenhouderij) laten 

beoordelen en heeft men niet de wijziging van de bestaande situatie cq. lege stallen naar 

geitenhouderij laten beoordelen?  

Antwoord: Zie antwoord 2B. Uitgangspunt is vergunde situatie. 

 


